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                                                                                          Nødebo, den 28. september 2011 
 
 
 

Referat af ordinær generalforsamling tirsdag den 27. september 2011       
kl. 1900 på Nødebo Kro, Søværelset 

 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent. 

2. Formandens beretning. 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2010. 

4. Fremlæggelse af budget for 2012 samt status for nuværende.                                     

Herunder vedtagelse af påkravsgebyr kr. 350,-. 

5. Valg til bestyrelsen.                                                                                                        

På valg er:                                                                                                                  

Formand Viggo Lærkenæs, modtager genvalg.  

Bestyrelsesmedlem Morten Strand, modtager genvalg. 

2. suppleant Jakob Steensen, modtager genvalg. 

Revisor Paul Vahl, modtager ikke genvalg. Emne efterlyses. 

Revisorsuppleant Benny Strand, modtager ikke genvalg. Emne efterlyses. 

6. Eventuelt. 
 
 
 
Ad. 1.   Valgt blev Henning Jørgensen, der herefter konstaterede at generalforsamlingen var 
lovligt varslet.  
14 fremmødte, heraf 13 stemmeberettigede grundejere. Ingen fuldmagter medbragt. 
 
Ad. 2.   Helårsstatus arbejdes der stadig på. Afventer bl.a. ny miljøminister. 
Asfalten, der fik nyt slidlag på sidste år efter kloakreparation i 2009, revner. 
Noel fra NCC har kigget på asfalten. Han vurderer at revnerne i midten bør udbedres ved at 
ilægge en ny stribe asfalt.  
Peter Thorn fra Hillerød Forsyning A/S der har stået for arbejdet venter vi på svar fra. Skal vi 
køre en erstatningssag? (Skader det vores muligheder for helårsstatus?). 
Beretningen enstemmigt godkendt. 
 

Ad. 3.   Kasseren fremlagde regnskabet. 

Elektriciteten til vejbelysningen stiger fra 25.000,- til næsten 30.000,-! 
Morten Strand kigger på aftalen med DONG, kan vi finde besparelser? 
Kontant indfrielse af sin andel af vejlånet kan stadig ske (beløber sig til ca. 11.000,-). 
Regnskabet enstemmigt godkendt. 
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